
PROCES VERBAL

Încheiat azi 31.03.2015 orele 13,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna martie
conform convocatorului înregistrat la nr.969/26.03.2015.

La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,dl.Vizonie şi dl.Săndulescu
fiind absenţi motivat.Mai este prezent în sală dl.Ciocan Longin.

Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adaugiri la procesul verbal
al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 9 voturi pentru.

Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi .Se propune scoaterea de pe ordinea de zi :
Proiectul de hotărâre cu privire la  modificarea Planului de ocupare a funcţiilor
publice pe anul 2015,întrucât nu a fost comunicat avizul ANFP.

1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea vânzării suprafaţei de  16,5  mp teren din
domeniul  privat al comunei Cungrea.

Iniţiator:primar
Raportează:Niţi Elena-Mădălina

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de evaluare pentru închirierea
Brutăriei din satul Cungrea.

Iniţiator:primar
Raportează:Niţi Elena-Mădălina

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de evaluare pentru închirierea
magaziei de lemn din Cepeşti.

Iniţiator:primar
Raportează:Niţi Elena-Mădălina

4.Proiect de hotărâre cu privire la insuşirea inventarului bunurilor care aparţin
domeniului public al comunei  Cungrea,jud.Olt.

Iniţiator:primar
Raportează:Niţi Elena Mădălina

5.Proiect de hotărâre cu privire la insuşirea inventarului bunurilor care aparţin
domeniului privat al comunei  Cungrea,jud.Olt.

Iniţiator:primar
Raportează:Niţi Elena Mădălina

6.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Dispoziţiei nr.28/20.03.2015 referitoare
la modificarea bugetului local pe anul 2015.

Iniţiator:primar
Raportează:Condoiu Cecilia Ionela

7.Raportul de activitate al domnului Popescu Ionel Gabriel.
8.Discuţii,întrebări,interpelări.

Se aprobă cu 9 voturi pentru,ordinea de zi modificată.
Dl.preşedinte,Popa Dumitru salută prezenţa în sală a domnului Ciocan Longin ,

după care îl invită să ia cuvântul.
Dl.Ciocan:Bună ziua,domnilor consilieri.Am revenit cu propunerile mele pe

care vi le-am mai prezentat anul trecut şi nu s-a luat nicio măsură.
Vreau să vă aduc la cunoştinţă situaţia clădirii în care a funcţionat fosta Şcoală

Urluiasca între anii 1861-1862.Este o clădire de patrimoniu care se află într-o stare
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jalnică.Uşile sunt rupte,geamurile sunt sparte.A fost renovată,dar în patru ani a ajuns
într-o stare avansată de degradare.

V-am mai propus un monument al eroilor ,un muzeu al satului,schimbarea
denumirii străzilor.Noi avem şi străzi fără nicio casă,cum e cea a Petroliştilor.

Dl.primar:O stradă pe care se afla o clădire trebuia denumită.
Dl.Ciocan:Strada Petroliştilor duce la rezervoarele de ţiţei?
Dl.primar:Da.
Dl.Niţi:Există o hotărâre de consiliu în acest sens şi s-a făcut în toată ţara.
Dl.Ciocan:Mai ziceam să amenajaţi drumul spre biserică.Când plouă,lumea vine

în cizme de cauciuc.Sediul primăriei vechi s-a terminat de tot.Şcoala de la Spătaru
arată mai rău decât staţia de autobuz de la grajduri.

Problema cu monumentul eroilor o tot ridic de când era dl.Stancana primar.În
anul 2014 se putea aproba din fondul de rezervă printr-o ordonanţă a Guvernului.Dvs.
aţi ştiut de asta?

Dl.Tudosiea:Chiar dacă ştiam nu eram siguri că primim noi fonduri.
Dl.Ciocan:Au trecut 70 de ani de la război şi cei 22 de eroi au fost uitaţi.Ar

putea avea 2 zile în care să fie comemoraţi şi să li se aducă un omagiu de Înălţare şi 25
octombrie.

Muzeul satului s-ar fi putut face la Şcoala Oteşti sau Urluiasca.Dacă le lăsăm să
se degradeze nu o să mai avem unde face.Se pot achiziţiona obiecte vechi de la
cetăţeni şi depozita în locuri sigure.

De cinci ani mă lupt cu Comisia locală de fond funciar şi nici până în ziua de azi
nu s-a rezolvat.

În continuare dl.Ciocan prezintă date despre monografia comunei.
Dl.preşedinte:Trebuie făcută o modificare a acestei lucrări de către cel care le-a

făcut cunoscute.Zic ,ca toate documentele să fie xeroxate,să le puneţi în ordine
cronologică şi un exemplar să-l depuneţi la primărie şi unul la şcoală.

Dl.Ciocan:Am făcut demersuri cu privire la schimbarea denumirii satului
Urluiasca.

Dl.preşedinte:Nu se mai poate umbla aici de către un consilier.Reforma
administrativă din anul 1968 a produs şi comasarea unor localităţi.A fost o dispută
între cei de la Urluiasca şi Oteşti ,şi ,ca să se rezolve conflictul comuna s-a denumit
după apa care curge.S-a numit Cungrea,iar ulterior s-a hotărât ca satele de reşedinţă să
primească denumirea comunei.

Dl.Stancana:Regret că satul în care m-am născut , Livezeni nu apare în nicio
monografie.Nici a domnului Constantinescu şi nici în cea a domnului Ciocan.

Dl.Ciocan se retrage din şedinţă.
Se prezintă referatele întocmite.
Dl.Popescu:Vreau să vă mai aduc la cunoştinţă problema gunoiului menajer.

Sunt foarte puţini cei care vor să mai plătească.Eu cumpăr motorina,piesele şi chiar am
suportat reparaţiile din bani personali.Cu salariile s-a întâmplat ceva şi nu se mai poate
pune viza de control financiar preventiv.Trebuie găsită o soluţie şi luată o hotărâre în
consiliu,indiferent care ar fi.

Dl.preşedinte:Toate materialele au fost analizate în şedinţele de comisii,toate
comisiile au dat aviz favorabil,deci vă puteţi înscrie la cuvânt.
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Se încriu :dl.Stancana şi dl.Niţi.,după care se închide lista.Toţi consilierii au fost

de acord cu închiderea listei.
Dl.Stancana:Am o singură rugăminte să nu se mai intervină peste cel care s-a

înscris la cuvânt.După cum vedeţi e o şedinţă cu multe puncte pe ordinea de zi.Am să
mă refer la domeniul public şi privat pentru că sunt sume mari ,care nu sunt de
neglijat. Am fost şi preşedintele comisiei de inventariere şi a fost o treabă grea, să o
aducem la forma în care e acum.A fost un amalgam în toată perioada trecută.Nu se ştia
ce e în domeniul public ,ce intră la privat.Cei care aţi citit ,aţi văzut la ce sume se
ridică amenajarea fântânilor stradale.Te cruceşti.Un puţ ajunge la 80 de milioane
vechi. O staţie de autobuz e între 82-83 de milioane vechi.Vă întreb, a meritat efortul
făcut de primărie,sau nu?Eu zic că nu.Din tot ce s-a inventariat,nici jumătate nu au mai
rămas,pentru că au fost vandalizate.

Legat de rapoartele de evaluare,zic că nu e în regulă  că s-a forţat efectuarea la
brutărie,pe când lui Popescu se mai lungeşte.Cineva nu-l prea iubeşte pe Popescu ăsta.

Dl.Niţi:Nu a depins de noi.
Dl.Stancana:Sunt de acord cu restul punctelor de pe ordinea de zi.La buget este

vorba de plata hotărârilor judecătoreşti la profesori.
Referitor la societatea lui Popescu să se ia o hotărâre în consiliul local dacă o

mai ţinem sau nu .Dacă vrem să facem ceva ar trebui ca la şedinţa viitoare să hotărâm
achiziţionarea coşurilor de gunoi din bugetul local, să le distribuim gratuit cetăţenilor
ca săptămânal să le scoată la poartă pentru a fi ridicat gunoiul menajer şi să contribuie
cu bani pentru acest serviciu.

Dl.Niţi:Şi unde o să se ducă gunoiul?
Dl.primar:Unde e locul lui.
Dl.Stancana:Pe Neamţu văd că nu-l putem disciplina.Hai să facem cum fac toţi

ceilalţi.Facem licitaţie publică,distribuim tomberoanele,se încheie contract şi se ridică
gunoiul.

Dl.primar:Când se va distribui tomberonul ,se va încheia contractul.
Dl.Stancana:Nu iertăm pe nimeni.
Dl.Niţi:Popescu ce mai face? N-avea cine mai ţine de pachete?
Dl.primar:Legat de asta,legislaţia a fost incertă.
Dl.Niţi:Am făcut o sesizare la Inspectoratul în Construcţii.Au făcut un proces

verbal ?Să mi se prezinte şi mie ce v-au trasat dânşii acolo sau cine se face vinovat de
construirea extinderii.

Dl.primar:I s-a trasat sarcina să intre în legalitate şi a primit 1000 de lei amendă.
Dl.Niţi:Eu vreau să ştiu cine e vinovat?Cine era în ilegalitate?
Dl.primar:Este ceva din lemn.S-a apucat de proiect şi urmează să intre în

legalitate.
Dl.Niţi:Nu s-a făcut evaluarea la terenul dânsului.La magazia de lemn de la

Cepeşti funcţionează ceva care face evaziune fiscală.Să-i mărim chiria.
Dl.primar:Închirierea se va face prin licitaţie publică.Acum se aprobă preţul de

pornire.
Dl.Niţi:Tot ca la Baia comunală.
Dl.primar:E un punct de plecare.
D-na Niţi:Preţul de pornire este de 240 lei/lună.
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Dl.Niţi:Trebuia să ni se prezinte în referat toate bunurile din domeniul public şi

privat.Nu înţeleg care e diferenţa între ele.
Dl.primar:Nu aţi fost la şedinţa de comisie?
Dl.Niţi:Ba da.La privat ce intră?
Dl.Stancana:Sapele,coasele cu care au muncit oamenii.
D-na Niţi dă citire inventarului bunurilor aflate în domeniul privat.
Dl.Stancana:Astea se pot vinde.
Dl.primar:Sau confisca .În caz de blocare a conturilor se pot vinde prin licitaţie

publică.
Dl.Niţi:Referitor la buget este bine să se achite toate datoriile.
Cu privire la raportul lui Popescu în hârtii sunt trecute multe,dar în realitate …

Pentru şedinţa viitoare vreau ca un punct pe ordinea de zi să se stabilească situaţia
societăţii,dacă o mai ţinem sau nu şi dacă se va închide.

Dl.primar:După cum ştiţi în bugetul local aţi aprobat o sumă pentru funcţionarea
societăţii.Societatea nu a putut plăti salariile pentru că doamna secretar a făcut obiecţii
la hotarâre şi nu pune viza pentru controlul financiar preventiv.Trebuie luată o
hotărâre pentru că o să ne dea în judecată că nu-i plătim.

E o societate care s-a înfiinţat prin hotărâre de consiliu şi care poate crea locuri
de muncă.

Dl.Niţi:Şi ce locuri de muncă?
Dl.primar:Se pot da prin încredinţări directe diferite contracte de servicii.

Părerea mea e că ar fi păcat să o desfiinţăm.
Dl.Niţi:Să fie o căpuşă sau ca un trântor în stup.
Dl.primar:Desfiinţarea tot prin hotărâre se poate face.
Dl.Niţi:E dezastru cu gunoiul ăsta.A ajuns până la via lui Săndulescu.
Dl.primar:Această problemă va persista până când se va prelua gunoiul de către

cei de la Scorniceşti şi dus la groapa de la Bălteni.
Dl.Niţi:Mă obligaţi pe mine să fac adresă la mediu,că mă cam pricep la hârtii tot

ca dl.Ciocan.Construcţia de pe domneiul public nu a văzut-o nici primarul ,nici
secretarul,persoana cu autorizaţiile…

Dl.Popescu:Dacă tot ţineţi la legalitate,să vedeţi tot ce s-a construit în comună,
nu numai ce am făcut eu.

Dl.Niţi:Dacă suprafaţa de 16,5 mp i-o acceptăm ,suprafaţa cealaltă nu suntem
obligaţi să i-o dăm.

Dl.primar:Se va vota în consiliul local.
Dl.Niţi:Dl.Popescu îmi interzice să fac cumpărături de la dânsul.
Dl.primar:Aici greşeşte.Eu v-aş oferi şi un produs gratis.
Dl.Niţi:Mi-a interzis pentru că i-am cerut bon fiscal.La ora 10 mi-a dat bonul cu

numărul 1.Până la ora aia chiar nu a vândut nimic?
Dl.Popescu:Îi interzic public să mai facă cumpărături de la mine.
Dl.preşedinte:Se apropie primăvara şi sărbătorile pascale.Orice cetăţean face un

mic efort ca gospodăria lui să arate mai bine.Exista o prevedere legală ca oamenii să-şi
întreţină şanţul de pe marginea şoselei.E necesar ca noi şi primăria  din loc în loc să-i
atenţionăm despre această obligativitate.Cu privire la contract,trebuie să-i determinăm
şi să-i facem să înţeleagă că este obligatoriu.Are dreptate Neamţu.În toată comuna,pe
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unde gârla se intersectează cu şoseaua sunt mormane de gunoi.Oamenii nu vor să facă
contract şi duc gunoiul  în dreptul celor nevoiaşi sau care sunt plecaţi.Nu vor să
plătească.Când se face un control,să dăm amenzi la cei care nu au contract şi să le
spunem că dacă mai duc gunoiul la întâmplare ,sunt pasibili în continuare de amendă.

Am mai vorbit şi data trecută că se consumă mult cu curentul electric.S-a
modificat ora şi lumina se aprinde la ora 5 după masă.Cine mai lucrează la ora aia cu
becul aprins în casă?

Se vorbeşte în localitate despre aceste ajutoare alimentare şi nu ştim ce să le
spunem la oameni.Circulă prin sat ideea că a fost un mare control .

Dl.Niţi:Mai sunt alimente de anul trecut?
Dl.Popa:Aceste ajutoare nu sunt date de primărie,ci de Uniunea Europeană şi

Guvernul României pe bază de tabele trasmise de Direcţia Muncii.
Dl.Niţi:Au fost în plus?De ce nu le-aţi dat?
Dl.primar:S-au distribuit persoanelor vulnerabile.
Dl.Popa:Au venit pentru cei care au avut cupon,au mai rămas şi s-au dat

aceloraşi persoane care au mai luat.
Dl.Stancana:Eu şi cu Gabi Punganu ne-am ocupat de distribuirea lor.Pentru cei

cu cupon s-au distribuit câte 2 cutii/persoană.Au mai rămas pe stoc 252 de cutii.
Dl.Niţi:De unde?
Dl.Stancana:Nu vrei să înţelegi?Au rămas în stoc.S-a hotărât la Guvern să se

redistribuie persoanelor îndreptăţite care au venituri sub 400 de lei/lună,celor cu ajutor
de somaj,celor cu venit minim garantat sau alocaţie pentru susţinerea familiei şi
persoanelor cu handicap.De la 01.01.2015 s-au majorat pensile şi anumite persoane nu
s-au mai încadrat.

Dl.Popa:Cei care nu au niciun fel de venit nu primesc?
Dl.Stancana:Nu.
Dl.Popa:Să ducem în localitate toţi aceeaşi idee.
D-na Defta:Nu vor să înţeleagă.
Dl.Popa:Cu inventarul bunurilor a fost o mare dispută cu cele care erau în

evidenţă,dar nu intraseră fizic.Ce s-a întâmplat?Sunt sau nu?
Dl.Stancana:99% sunt corecte.
Dl.primar:S-au făcut casări pentru cele care nu mai pot fi ţinute.
Dl.Popa:Mai sunt obiective care pot fi scoase la licitaţie?
Dl.primar:Da ,magazia de la Stroe.E pe terenul lui.
Dl.Tudosiea:Ce să-i faci ăluia?
Dl.primar:Se poate demola sau vinde.
Dl.Popa:Suma de bani colectată de ANAF a depăşit previziunile pe primul

trimestru.Toţi aleargă după corectitudinea banilor.Toţi trebuie să se ocupe de
corupţie.Majoritatea firmelor de pe teritoriul localităţii noastre fac evaziune în
draci.Primesc 100 de pâini,au aviz pentru 60,iar restul e în plus.Brutăria nu se
înregistrază cu venituri şi deci nici impozit la stat.Cereţi bon fiscal.

Dl.Nicolescu:Se eliberează bon şi la cei care iau pe caiet?
D-na Dicu:E obligatoriu.
Dl.Popa:Deci, bonul fiscal aduce venit la toţi.
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Dl.Stancana:Dacă puneţi brutăria să intre în legalitate,s-ar putea să nu mai aveţi

cui închiria.
Se supun la vot proiectele de hotărâri.

1.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea vânzării suprafaţei de  16,5 mp teren din
domeniul  privat al comunei Cungrea-9 voturi pentru.
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de evaluare pentru închirierea
Brutăriei din satul Cungrea-9 voturi pentru.
3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea raportului de evaluare pentru închirierea
magaziei de lemn din Cepeşti-9 voturi pentru.
4.Proiect de hotărâre cu privire la insuşirea inventarului bunurilor care aparţin
domeniului public al comunei  Cungrea,jud.Olt-9 voturi pentru.
5.Proiect de hotărâre cu privire la insuşirea inventarului bunurilor care aparţin
domeniului privat al comunei  Cungrea,jud.Olt-9 voturi pentru.
6.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea Dispoziţiei nr.28/20.03.2015 referitoare
la modificarea bugetului local pe anul 2015-9 voturi pentru.

Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte,                                  secretar,
Dumitru POPA                       Gabriela ANDRONIE


